

# 2018 AWC Membership Application

華仔天地會員註冊



中文姓名  
Chinese Name

英文姓名  
English Name

新會員  
New Member

續會  
Renewal

會員編號

Member Number

一年制會籍  
1-year Membership

香港 HK\$220 其他 HK\$280 / US\$36 / NT\$1,700

HK\$220 Others HK\$280 / US\$36 / NT\$1,700

• 2018年1月1日至2018年12月31日 Valid from 01 January 2018 to 31 December 2018

五年制會籍  
5-year Membership

香港 HK\$1,000 其他 HK\$1,320 / US\$170 / NT\$8,000

HK\$1,000 Others HK\$1,320 / US\$170 / NT\$8,000

• 2018年1月1日至2022年12月31日 Valid from 01 January 2018 to 31 December 2022

五年自動續會  
5-year Membership Renewal

只適用於2014-2017年已繳付5年會費之會員

Only applicable for 2014-2017 members who have settled the 5-year membership fee

## 心意印刷品寄送選擇 | Delivery Request for AWC Printing Gifts

需要掛號 By Registration

會籍費用已包括平郵寄出心意印刷品，如需要掛號方式收取郵件，會員需加付費用：

一年制會籍：HK\$47 / US\$6 / NT\$240

五年制會籍：HK\$233 / US\$30 / NT\$1,200

如5年自動續會之會員需要更改寄送方法為掛號，請參考條款及細則B. 掛號附加收費表。

Membership fee has included postage of AWC Printing Gifts. If registration delivery is needed, it will be subject to an additional charge:

1-year Membership: HK\$47 / US\$6 / NT\$240;

5-year Membership: HK\$233 / US\$30 / NT\$1,200

For 5-year Membership Renewal, please refer to Terms and Conditions B.

新會員填寫 For new member only

續會 For renewal

• 只填寫需要更新的資料

Update the information if it has been changed

性別 Gender

男 M

女 F

出生日期 Date of birth

身份證號碼 I.D. Card Number

國籍 Nationality

地址 Address

郵政編號 Postal Code

電郵 E-mail Address

聯絡電話 Contact Number

通訊語言 Language

中文 Chinese

英文 English

通訊方式(二選一) Communication Method

電郵 E-mail

郵寄 Past

• 香港 Hong Kong HK\$30 / 年 each year

• 其他 Others HK\$50 / 年 each year

只限行政郵件 Included administrative letters only

證件近照一張  
Passport photo only  
R 4 Size: 1.5" x 2"

(不接受生活照 No living photo)

\*如續會，可用舊照

\*If renew membership, need not submit photo

監護人會員姓名 Guardian's Name

(12歲以下申請人須填寫 Guardian information is required for applicant under the age of 12)

監護人會員編號 Guardian's Member Number

「推薦人」會員姓名 Referee's Name

「推薦人」會員編號 Referee's Member Number

## 條款及細則 Terms and Conditions

### A. 會籍詳情:

1. 一人一會籍，凡12歲或以下兒童申請入會，其監護人或家長必須同時申請會籍，以便照顧兒童出席活動。2. 任何情況下，已繳付之會費，只限於該年內使用，恕不退還。3. 會籍不可轉讓。4. 有關會籍之申請如有任何爭議，「華仔天地」保留最終決定權。

### B. 掛號附加收費表: (適用於五年自動續會更改掛號, 包括郵寄心意印刷品)

會籍至2018年	會籍至2019年	會籍至2020年	會籍至2021年
HK\$47/US\$6	HK\$94/US\$12	HK\$141/US\$18	HK\$188/US\$24

### C. 繳付方法:

- 香港戶口 (只限港幣)
  - 恆生銀行櫃檯存款 或 恆生/ 匯豐銀行自動櫃員機(ATM)轉賬
  - 銀行: 恆生銀行
  - 戶口名稱: 華仔天地有限公司
  - 戶口號碼: 298-179938-001
  - 若使用恆生銀行櫃位存款, 申請者需另外加付港幣\$30之銀行櫃位服務手續費。
- 花旗銀行 (Citibank)
  - 戶口名稱: 華仔天地有限公司
  - 戶口號碼: 006-391-08717281
- 澳門戶口
  - 銀行: 恆生銀行 戶口名稱: 華仔天地有限公司 戶口號碼: 738-009299-056 (港幣戶口)
- 台灣戶口
  - 銀行: 上海商業儲蓄銀行信義分行 戶口名稱: 台灣映藝媒體股份有限公司
  - 戶口號碼: 18 10200 0016186 (入帳時請要求銀行職員打上付款人名稱, 以便核對)
- 其他 - 銀行匯票
  - 抬頭 "華仔天地有限公司" (如選擇以銀行匯票繳付, 需額外附加港幣\$64 或 美元\$9之銀行手續費, 由申請者自行負責)
- 不收電匯

### \*發票安排 (只適用於台灣會員及以下截表格申請)

- 捐贈予財團法人創世社會福利基金會  收取發票

### D. 郵寄

請將同報名表及下列資料郵寄:

- 證件相片 (正面單人近照)一張 (尺寸:1.5吋x 2吋)
  - 身份證副本以作核對身份之用
  - 自動櫃員機、銀行存款收據及匯票正本(請將姓名及身份證明文件號碼寫於收據背面。)
- 郵寄地址: 「華仔天地」- 香港九龍九龍灣宏光道1號德京中心A座33樓D室

**鼓勵家人利用網上進行會籍申請, 支持環保, 節省郵費。**

### E. 注意事項:

- 本會只接受收據正本, 請保留副本, 以便郵遞有誤或遺失時可與香港總會核對。
- 本會不接受任何郵寄現金或私人支票。
- 申請資料齊全後, 本會約需4-6星期處理申請。
- 如6星期後仍未收到本會之會籍生效通知書, 請與本會聯絡。
- 寄送給會員的包裹如有徵收關稅, 一概由會員支付。

F. 收集個人資料聲明: 此表格所收集有關閣下的資料僅作本會內部紀錄之用, 如有查詢或欲更正閣下之資料, 歡迎以書面方式聯絡香港總會。

查詢電話: (852) 2711 0309 | 傳真: (852) 2761 3165 | 電郵: info@awc618.com | 官方網址: www.awc618.com

### 同意並接受華仔天地條款及細則約束

### 申請人簽署

申請人須填寫申請表各項, 並提供正確資料。

溫馨提示: 如通訊方式選擇郵寄, 請在會籍費用加上郵費 (香港 HK\$30 / 年 | 海外 HK\$50 / 年)

X

申請日期: 日 月 年

### A. Membership Details

1. One person entitles to one membership only. Those under the age of 12 are required to enroll the membership with their parents or legal guardians.
2. Membership fee is non-refundable and only applies to the year of application.
3. Membership fee and title are non-transferable.
4. In case of any dispute about membership application, Andy World Club reserves all rights for the final decision.

### B. Extra Charge for Registration Delivery (Applicable for 5-year Membership Renewal members change to Registration delivery, including AWC Printing Gifts.)

Membership till 2018	Membership till 2019	Membership till 2020	Membership till 2021
HK\$47	HK\$94	HK\$141	HK\$188

### C. Payment Methods:

- Hong Kong Account (Only accept HK dollar)
  - By Hang Seng Bank counter service or ATM of Hang Seng Bank / Hong Kong Bank
  - Bank: Hang Seng Bank Ltd
  - Account: ANDY WORLD CLUB LIMITED
  - Account no.: 298-179938-001
  - (Applicants shall bear the bank handling charge of HK\$30 for using the counter service of Hang Seng Bank.)
- By Bank Deposit
  - Bank: Citibank
  - Account: ANDY WORLD CLUB LIMITED
  - Account no.: 006-391-08717281
- Macao Account
  - Bank: Hang Seng Bank
  - Account: ANDY WORLD CLUB LIMITED
  - Account no.: 738-009299-056 (HK dollar account)
- Taiwan Account
  - Bank: The Shanghai Commercial & Savings Bank, Ltd. Account: FOCUS MEDIA (TAIWAN) CO. LTD.
  - Account no.: 18 10200 0016186 (Please request the bank to indicate the payer's name for identity verification purpose.)
- Others - Bank Draft should be made payable to "ANDY WORLD CLUB LIMITED" (For using Bank Draft, please includes HK\$64 or US\$9 bank charge in your payment and shall be borne by applicants.)
- No telegraphic transfer

### \*Receipt Arrangement (Applicable to Taiwan residents and Offline Application)

- Donate to Genesis Social Welfare Foundation  Collect receipt

### D. Mailing

Kindly submit the completed application form and the following information by post:

- i) ONE recent passport photo - Single Front Face (size: 1.5 inch x 2 inch)
  - ii) ID copy for identity verification
  - iii) Original Receipt of ATM, Bank deposit and Bank Draft (Please mark your name and I.D. card no. on the reverse of the statement or bank slip.)
- Mailing address: "ANDY WORLD CLUB LIMITED" Unit D, 33/F, Tower A, Billion Centre, 1 Wang Kwong Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong

**We are appreciated that if family members complete the membership application via online. Save our environment, save your money for mailing.**

### E. Notes:

1. Only accepted Original Receipt of payment evidence for membership application, applicants should keep the copies of the completed application form and payment evidences for cross-check with HK office if required.
2. Cash by mail or personal cheque is not acceptable.
3. AWC takes about 4-6 weeks to deal with the membership application.
4. Please contact us if membership notification is not yet received after submitting your application form for over 6 weeks.
5. In case of a tariff is imposed on the parcel, member is responsible to settle the payment.

F. Personal Information Collection Statement: The information about you collected by means of this form will be used only for internal reference and record.

Information we collect about you will not be disclosed by us to any other party in a form that would identify you. For enquiry or correction of personal data, please contact HK office via written notice.

For enquires, please call: (852) 2711 0309 | Fax: (852) 2761 3165 | Email: info@awc618.com | Official Website: www.awc618.com

### Agree and Accept to the Terms and Conditions of Andy World Club

### Signature of Applicant

Please make sure that all parts in this form are completed and the information is accurate.

Gentle Reminder: If you choose POST as the communication method, please adjust the membership fee by adding postage (Hong Kong HK\$30 / each year | Overseas HK\$50 / each year).

X

Application Date: Day Month Year